
Protokoll fört vid styrelsemöte med Hallands Bouleförbund        

Måndagen den 9 maj 2022 

 
 

Plats Digitalt möte via Teams 

 

Närvarande Jörgen Ahlqvist, Ove Johansson, Annelie Nilsson, Åsa Hallendorf, 

Thomas Lindberg, Mats Peterson, Kjell Andersson, Ulla Jonsson 

Ej närvarande: Gunnar Wåhlberg  

 

 

1 Mötet öppnas 

Vice ordföranden Jörgen Ahlqvist hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2 Förslag till dagordning 

Dagordningen godkändes och lades till handlingarna. 
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Val av sekreterare 

Till sekreterare för mötet valdes Ulla Jonsson 

 

Val av protokolljusterare 

Till protokolljusterare valdes Thomas Lindberg 

 

Föregående protokoll 

Protokollet från konstituerande möte 4/4 2022 utskickat och godkänt, läggs till 

handlingarna 

 

Rapporter 

Ekonomi 

Balans- och resultatrapport utskickad av Ove J till styrelsen 

Beslut togs att lägga ut protokoll från styrelsemöten på Hemsidan men ingen separat 

redovisning av ekonomin 

Licenser (505 st 2022-05-09) 

 

Nyheter från Förbundets årsmöte 2022-04-24 

Motion till Förbundsmötet 

Ove och Thomas deltog i detta möte. Motionen som lämnades in från Halland om 

enhetlig klädsel gick inte igenom. Thomas blev invald i valberedningen. 

 

TK: DM Antal deltagare för genomförande 

Ove, har inte tagit ställning till detta ännu. Diskussion om hur man skall få fler 

deltagare att ställa upp.  

8 lag anmälda till öppna, 3 damlag och 2 lag till skytte. TK får jobba vidare på detta. 

 

DK 

Avvaktar förslag till tidpunkt. 

 

UBK 

Förslag till ansvariga: Gunnar (Norra), Jörgen (Södra) och Ove (mellan) 

Ove återkommer när han fått besked om när det är klart 
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RK/ungdomsansvarig 

Påminnelse skickad till föreningar och styrelse för att bjuda in till evenemang i 

augusti. 

ickat ut e  

Övriga rapporter 

 

Övriga frågor 

Ove informerade om att det är 25 lag anmälda till seriespel.  

Önskemål om 4 serier uppdelade på 6 – 6 – 6 plus 7 vilket alla närvarande var eniga 

om. 

 

Nästa styrelsemöte bestämdes till 12 september 2022, kl 18.30 (digitalt) 

Gunnar skickar kallelse 

 

Mötet avslutas 

Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse 

 

Ordförande                                                                       Justerare 

 

 

Jörgen Ahlqvist                                                               Thomas Lindberg 

 

 

Sekreterare 

 

Ulla Jonsson 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


